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De commissie adviseert dit Statenvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de Statenvergadering van 
20 september 2023.

Mevrouw Eggebeen en de heer Mekel van de Randstedelijke Rekenkamer kwamen in de commissie BEM een 
toelichting geven op het rapport Circulaire economie. Na hun presentatie werden er diverse technische vragen aan 
de Randstedelijke Rekenkamer gesteld over het rapport. Hierna volgde de politieke vragen en het debat.

Bijna alle fracties gaven aan akkoord te zijn met de aanbevelingen van de Randstedelijke Rekenkamer in het 
rapport. Ook waren zij verheugd te lezen dat GS alle aanbevelingen die in het rapport genoemd worden over wil 
nemen.

In de commissie werden onder andere vragen gesteld over de ‘scope’ van het onderwerp circulaire samenleving. 
Over de afbouw van de lineaire economie en de opbouw naar een circulaire economie. En ook de vraag ‘Hoe zit 
het met de aansturing van dit onderwerp binnen de provincie?’ werd gesteld.

Gedeputeerde Bakker begon met te zeggen dat er de afgelopen jaren met beperkte middelen al veel op dit 
onderwerp bereikt is. Maar de provincie heeft ook nog veel werk te doen om de doelen te halen. Het onderwerp 
circulaire samenleving is opgenomen in het coalitieakkoord en het voornemen is om hier oplopend 2 mln. per jaar 
voor te reserveren.
Wat betreft de planning. Eind dit jaar volgt een evaluatie en een evt. aanscherping van de uitvoeringsagenda. In het
eerste kwartaal van 2024 komt de middellange termijnstrategie. Daarnaast is er op 11 oktober ook een werksessie 
voor Provinciale Staten. 
Gedeputeerde Bakker was blij met de aanmoedigende ideeën die hij vanuit de commissie gehoord had. Verken de 
instrumenten van VTH, RO en kijk ook naar lobby. Denk ook aan informatievoorziening richting bewoners, samen 
met andere partners. Het gaat bij dit circulaire samenleving om bewustwording. 
Wat betreft de ‘scope’: centraal staat de vraag ‘Waar kan de provincie Utrecht de meeste impact maken?’. Hierop 
moeten de doelen goed geformuleerd worden.
Circulaire economie biedt kansen (kijk bv. naar het convenant duurzaam bouwen), maar het kan ook betekenen dat
er soms moeilijke keuzes gemaakt moeten worden.
Wat betreft de aansturing in de organisatie, daar was de gedeputeerde nog niet over uit. Hij wil dat meenemen bij 
de middellange termijnstrategie.

Voorzitter van de commissie,
Mw. L. Veen

Commissiegriffier,
Mw. drs. B.F. Ferwerda

https://provincieutrecht.sharepoint.com/sites/smnwk-SGUProvincialeStaten/_layouts/15/DocIdRedir.aspx?ID=UTSP-1400676291-4712

	Commissieadvies
	SV Rapport circulaire economie van de Randstedelijke Rekenkamer


